
America,  25  november 2020                                                            
 
 
Aan: het College van B&W 
 
 
Betreft: schriftelijke vragen verlichting Witveldweg 
 
Op dinsdag 10 november jl. was een tiener onderweg vanaf Grubbenvorst richting 
Horst op z’n bromfiets. Hij werd beroofd in het donkere buitengebied. Dit is op zich 
gelukkig een incident, maar er wordt al jarenlang vanuit Grubbenvorst geroepen over 
meer verlichting op de Witveldweg. Het is zo donker dat je als fietser bijna niet meer 
kunt zien wie er rondloopt of zich voortbeweegt door de schaarste aan verlichting in 
combinatie met donkere kleren.  
 
De jeugd van Grubbenvorst fietst tevens over deze weg naar het Dendron College en 
het is belangrijk dat zij gezien worden en ook zelf kunnen zien. De ochtenden zijn al 
donkerder en als de jeugd late lesuren heeft, lopen ze ook kans om in het donker 
terug te moeten fietsen. Veiligheid dient voorop te staan en dat is de reden waarom 
de SP het college enkele vragen wil stellen. 
 

1. Is het college op de hoogte van het zojuist benoemde incident?  
2. Is het college het met de SP eens dat er op de Witveldweg erg weinig 

straatverlichting aanwezig is? 
3. Is het college bereid om een plan te maken om te zorgen voor meer verlichting 

op de Witveldweg? 
4. Zo ja, is verlichting op zonne-energie dan een optie? 
5. Als het college op de bovenstaande vragen bevestigend antwoordt, wanneer 

wordt de jeugd weer gezien op straat en staan er daadwerkelijk nieuwe 
straatlantaarns? 

 
Gezien het afnemen van het daglicht ontvangen wij de antwoorden graag zo spoedig 
mogelijk. Dit mag in een mondelijke beantwoording op de raadsvergadering van 15 
december, maar ook schriftelijk. 
 

 
Met vriendelijke groet, 

 
 
Michael Van Rengs 
SP Horst aan de Maas 


